
 
 
 
 
 

Aan het College van B&W van de gemeente Almelo 
 
 
 
Almelo, 17 augustus 2014  
Betreft: Schriftelijke vragen Cijfers Armoedemonitor 2013 

 
 
Geacht College, 

 
De CDA-fractie heeft kennis genomen van de Armoedemonitor 2013. De uitkomsten van de 
Armoedemonitor laten naar mening van onze fractie een zorgelijk beeld zien. Het aantal 
huishoudens dat in Almelo in armoede leeft, is fors toegenomen ten opzichte 2009. Uit 
vergelijkingen met Nederland, Overijssel, Twente en gemeenten met 50 tot 100 duizend 
inwoners steekt Almelo er vaak - in negatieve zin - met kop en schouders bovenuit. Dit beeld 
is voor de CDA-fractie aanleiding voor het stellen van de volgende vragen: 
 
1. De Armoedemonitor heeft een sterk cijfermatig karakter. Heeft het college de cijfers reeds 
geanalyseerd en in beeld welke oorzaken ten grondslag liggen aan het toegenomen aantal 
huishoudens dat in armoede leeft? Zo ja, welke oorzaken zijn dat?  
 
2. Welke speerpunten en meetbare beleidsdoelen kent het huidige minima- en 
armoedebeleid? Is het college van mening dat de cijfers uit de Armoedemonitor 2013 
aanleiding zijn om het huidige beleid aan te passen?  
 
3. Met de komst van de nieuwe Participatiewet stelt het Rijk extra middelen voor 
armoedebestrijding beschikbaar. Welke prioriteiten omtrent de inzet van deze middelen stelt 
het college, en wanneer wordt de gemeenteraad bij deze keuzes betrokken? De CDA-fractie 
gaat er vanuit dat de focus in ieder geval op gezinnen met kinderen ligt, en vooral op 
preventie gericht is. 
 
4. Het vermoeden bestaat dat veel mensen niet weten op welke (nationale / lokale) 
regelingen zij een beroep kunnen doen, en welke voorwaarden daaraan verbonden zijn. Is 
het college van plan hier actiever op in te zetten? Welke rol ziet het college voor andere 
(maatschappelijke) organisaties? 
 
5. Uit de Armoedemonitor blijkt dat er met regelmaat sprake is van meervoudige 
problematiek, bijvoorbeeld als een huishouden niet alleen een zorgvraag heeft maar ook 
inkomensondersteuning nodig heeft. Welke rol ziet het college in dergelijke situaties voor de 
wijkteams die in het kader van de decentralisaties worden ingesteld? 
 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Eugène van Mierlo 
Raadslid CDA 
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